
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 28.4.2009 
 
Přítomni: Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková, Ing. Vosátka, Mgr.  Bogan, Ing. 

Brůna, Doc. Janoš 
Omluven: Ing. Neruda (zahr. sl. cesta) 
 
Bod č. 1: Hodnocení pedagogů 
Výsledky hodnocení  pedagogů předají vedoucí kateder děkanovi. 
T.: 11/5/2008 
 
Bod č. 2: Příprava rozvrhu 
Příprava rozvrhu – již je téměř hotova, 1. verze návrhu bude počátkem příštího týdne. 
T.: 4/5/2008 
 
Bod č. 3: Interní granty 
Interní granty -  byl schválen grant pro Mgr. Filipovou. 
 
Bod č. 4: Přípravný kurz pro nastupující 1. roč. 
Přípravné kursy pro studenty na 2. pol. září budou organizovány pro předměty: 
• Matematika a ZVT - uživatelské seznámení se STAGem (KIG). 
• Botanika a zoologie (KPV). 
• Chemie (KTEV). 
 
Bod č. 5: Příprava SZZ 
Státní závěrečné zkoušky – probíhá sestavování komisí a seznamů studentů Bc. a Mgr. studia. 
T.: 11/5/2008 
 
Bod č. 6: Příprava doktorského studia 
Žádost s tabulkami pro akreditaci byla schválena členy Vědecké rady FŽP a byla 
konzultována s prorektorkou pro studium. 
 
Různé: 
 
Děkan: 
• Ve středu dne 6.5. bude pro FŽP v Ústí nad Labem zrušena výuka po 14. hodině z 

důvodu konání studentského Majáles. 
• Na součástech univerzity proběhla jednání o jednotném Studijním a zkušebním řádu UJEP 

– návrh bude projednáván v kolegiu rektorky 5/6/2008. 
• Do posudků BP a DP budou vedoucí a oponenti zadávat číslo studenta, které jo dostupné 

na webu FŽP:   Studium→STAG→Přístupové údaje→student→příjmení, vyhledat 
nebo webu UJEP: Kontakty→seznam studentů→příjmení→hledat 
Osobní číslo studenta FŽP je vždy pod znakem "Z"……  

 Ing. Vosátka: 
• Navrhl upřesnění obsahu zadání BP a DP. Bylo dohodnuto, že zadání BP a DP bude 

obsahovat povinně návrh osnovy práce, cíl práce (nebo anotaci) a výchozí literaturu. 
Změna bude promítnuta do pokynů pro zpracovávání BP a DP.  

Mgr. Vojtíšek: 
• Oznámil, že 13.5. bude od 8 do 11 hodin vypnuta na Králově výšině elektřina. 
• Informoval o plánovaném malování prostor školy v době prázdnin. 



Ing. Brůna: 
• Informoval o nových pravidlech nákupu IT: 

o Veškeré požadavky na nákup IT (počítače, aj.) půjdou přes Ing. Brůnu a Mgr. 
Nováka. 

o Nebudou se již kupovat individuální tiskárny (ani z projektu) a budou se více 
využívat centrální tiskárny (levnější provoz). 

o Starý majetek na zrušení je třeba co nejdříve vyřazovat z evidence. 
• Ohledně velkoformátových tisků je možné tisknout do velikosti A1 (Ústí) nebo A0 

(Most).  
 
 
Příští kolegium bude 12.5.2009 ve 13 hodin 
 
Zapsal: J. Vosátka 


